

國立成功大學圖書館校友借書證申請表

NCKU Library Card Request Form for Alumni

校友證號(Card No.)：

AI05002-008-3.0

姓名： (Name)	身分證字號： (ID No.)	聯絡電話： (TEL)
性別： (Sex)	出生年月日： (Date of Birth)	手機： (Mobile)
E-Mail：		
戶籍住址： (Address)		
聯絡住址： (Contact Address)		
畢業資料： (Degree & Year of Graduation)	年 (year)	學院 (college)
		系/所 畢業 (dept.)

辦證方式(How to apply)：

本校畢業之校友，憑畢業證書正本、身分證、照片 1 張，可擇下列任一方式辦理：
NCKU alumni may apply for an Alumni Library Card with their original diploma, national ID card, and one recent photograph:

- 校友年費借書證:每年繳交 1 千元整
Annual Library Card: NT\$ 1000 annual fee
- 校友終身借書證:一次繳交 5 千元整
Lifetime Library Card: NT\$ 5000 for life

前項繳交費用，不得申請退還。年費借書證自繳交日起 1 年內有效;終身借書證每五年需向本館辦理續卡，免收費用。

No portion of the fee will be refunded. Annual card is valid for one year from date of issue. Life card should be renewed every five years.

本人同意繳交上列費用，並知悉且願遵守貴館相關規定，如有違反，願接受貴館之規定處理。
I agree to pay the above mentioned fee and follow the regulations of NCKU Library. If I violate any of the regulations, I will take the full responsibility.

辦證記錄	註記	辦證日期	有效期限	RFID No.	經辦人	主管
	辦					
	辦					
	辦					
	辦					
	辦					

